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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
            Ön rendesen megkapta a nemrég közel hetesszázezer forinttal megemelt fizetését? Ha jól
sejtem, akkor megkapta, így biztosan nem tudhatja, hogy mit éreznek a Bajcsy-Zsilinszky Kórház
és  a  Honvéd  Kórház  dolgozói.  Amíg  az  Önök  fizetése  ugyanis  közel  hétszázezer  forinttal
emelkedett, addig az említett kórházak dolgozói még azt a fizetést sem kapták meg, ami eddig járt
nekik.  Önök  éppen  húsvét  előtt  változtattak  a  kifizetések  szabályain,  ami  a  valóságban  azt
jelentette, hogy április elején 100-200 ezer forinttal kevesebb fizetést kaptak a kórházi dolgozók.
Önök egyik  oldalról  folyamatosan emelik  az árakat  az  orbáni  inflációval,  ezért  drágult  minden
élelmiszer a duplájára, a másik oldalról pedig Önök nem fizetik ki a kórházi dolgozókat. Orbán
miatt  élünk rosszul,  hiszen  Önök árakat  emelnek és  béreket  csökkentenek,  pedig  pont  fordítva
kellene.
           
          Tisztelt Miniszter Úr! Több DK-s képviselőtársam is érdeklődött már a kormányzatnál arról,
hogy ezek az emberek mikor kapják meg végre a nekik járó fizetésüket. Mi érdemi választ nem
kaptunk, az egészségügyi dolgozók pedig a pénzüket nem kapták meg. Szeretném emlékeztetni, ha
valami bajunk van, ha sürgős egészségügyi ellátásra van szükségünk, akkor ezeken az embereken
múlik az életünk. Akkor semmi sem olyan fontos, mint az, hogy a kórházi dolgozók ott legyenek és
a legjobb tudásuk szerint végezzék a dolgukat. A kormánynak mégis fontosabb volt Orbán Viktor és
az Ön fizetésemelése, mint az emberek élete. Ezért mondjuk azt, hogy mára az Árnyékkormány az
egyetlen remény arra, hogy a magyarok tisztességes és európai egészségügyi ellátáshoz jussanak.
 
Csak  egy  kérdésem van  Önhöz,  Miniszter  Úr:  meddig  tartják  még  vissza  a  kórházi  dolgozók
fizetéseit?


